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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 12/2022 (203) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 21. listopadu 2022 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové: Bc. Nela Hasová, Bc. Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Bc. Tomáš 
Řepka, Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., doc. Ing. 
Pavel Valášek, CSc., LL.M., JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., doc. RSDr. 

Václav Lošek, CSc., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková, 
MBA 

 
Omluveni: Vojtěch Karlík, Ing. Jakub Rak, Ph.D. 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 10. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

7. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 19. 12. 2022.  

8. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 13:01 předseda senátu přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Informoval, že z důvodu pracovního 
vytížení rezignoval na členství v AS FLKŘ pan Bc. Tomáš Bedan, počet členů AS FLKŘ je tedy aktuálně 
10. Z dnešního jednání se omluvil Dr. Rak z důvodu zahraniční pracovní cesty v rámci projektu IKAROS, 
pan Karlík uvedl, že se dostaví později. Na jednání je tak přítomno 8 členů AS FLKŘ.  
 
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 10. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ konstatoval, že zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 24. 10. 2022 všichni obdrželi e-
mailem a byl zveřejněn v informačním systému fakulty.  
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Dr. Strohmandl se dotázal, zda má někdo z přítomných k zápisu připomínky nebo náměty na doplnění – ani 
připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. Dr. Strohmandl uvedl, že v hlavičce zápisu bylo chybně 
uvedeno datum, bude tedy opraveno. 
 
 
Návrh usnesení č. 203/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 24. 10. 2022 s následující opravou: v hlavičce zápisu se mění 
chybné datum jednání z 26. 9. 2022 na 24. 10. 2022. Opravené znění zápisu bude zveřejněno v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 203/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 24. 10. 2022 s následující opravou: v hlavičce zápisu se mění 
chybné datum jednání z 26. 9. 2022 na 24. 10. 2022. Opravené znění zápisu bude zveřejněno v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl uvedl, že program byl stanoven na minulém jednání. Vzhledem k tomu, 
že pan Bc. Bedan rezignoval na členství v AS FLKŘ a v současné době není k dispozici náhradník, který 
by mohl nastoupit na jeho místo, je nutno vyhlásit doplňovací volby do AS FLKŘ a projednat a schválit 
pokyny k těmto volbám. O tyto body navrhuje doplnit program jednání. 
 
Další návrhy na doplnění programu nebo jeho úpravu nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 203/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 21. 11. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 10. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Vyhlášení doplňovacích voleb zástupců studentů do AS FLKŘ. 

7. Projednání Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentů 

do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   

8. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

9. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 19. 12. 2022.  

10. Různé.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 203/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 21. 11. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 10. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Vyhlášení doplňovacích voleb zástupců studentů do AS FLKŘ. 

7. Projednání Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentů 

do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   
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8. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

9. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 19. 12. 2022.  

10. Různé.“ 

 

 
 
Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Strohmandl uvedl, že v době posledního jednání AS UTB (15. 11. 2022) byl na zahraniční služební cestě 
a požádal proto pana doc. Valáška, aby o tomto jednání informoval. Hlavními body jednání bylo: 
 

- schválení Plánu realizace Strategického záměru UTB na období 21+ pro rok 2023,  

- prezentace – informace ředitele Kolejí a menz, 

- na SharePoint bude vytvořen sdílený soubor pro dotazy a připomínky, zatím pouze pro členy AS 
UTB, v případě zájmu bude přístup umožněn širšímu okruhu uživatelů. Ředitel KMZ bude průběžně 
doplňovat odpovědi. 

 
Pan Bc. Malý doplnil, že po jednání AS UTB se uskutečnilo setkání studentů s prorektorem pro 
pedagogickou činnost (Dr. Beníček) a prorektorkou pro vnitřní a vnější vztahy (doc. Knápková), diskutovalo 
se především o hodnocení kvality výuky studenty a o službách menzy.  
 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- Informace o probíhající rekonstrukci vstupu do budovy UH1, termín předání stavby do Vánoc 
nebude dodržen, úsilí je směřováno k tomu, aby bylo vše hotovo do Dne otevřených dveří 26. 11. 
2023. Tento a příští týden bude omezen v určitých dnech pohyb po budově z důvodu prací na 
podlaze, začátkem prosince by měla být udělána elektrika. Stavbu koordinuje investiční oddělení 
UTB. O omezeních jsou studenti i zaměstnanci informováni e-mailem. 

- Připravuje se reakreditace navazujícího magisterského studijního programu Bezpečnost 
společnosti. 

- 24. 11. se uskuteční jednání Vědecké rady FLKŘ, která má aktuálně 29 členů, pan doc. Mašek 
rezignoval na členství ze zdravotních důvodů. Stávající Vědecká rada má mandát do poloviny února 
2023, členové navrženi do nové Vědecké rady budou v příslušném termínu předloženi ke schválení 
Akademickému senátu FLKŘ. 

 
doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Standardně probíhá výuka ZS. 
- Bylo zahájeno plánování výuky pro LS a tvorba rozvrhu pro letní semestr. 
- Probíhá zadávání témat vysokoškolských kvalifikačních prací do STAGu, včetně zpracování 

osnovy. 
 

Dr. Strohmandl doplnil, že okruhy ke SZZ mají být v souladu s platnými normami zveřejněny nejpozději 
3 měsíce před SZZ. Aktuálně se zpracovávají a připravují se k projednání a schválení Radou studijních 
programů (prosinec 2022) tak, aby mohly být v příslušné lhůtě zveřejněny.  

 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- 7. 11. se konala poslední porada pro kvalitu pana prorektora Kalendy. Jednotlivé úkoly v této oblasti 
byly splněny. 

- 2. 11. se uskutečnila porada prorektora pro tvůrčí činnost. 
- AP jsou průběžně informováni o nových projektových výzvách, bylo ukončeno podávání projektů 

IGA, za fakultu bylo podáno 5 nových projektů a jeden nový projekt byl podán jako projekt SVK 
(SVOČ). 
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Dr. Strohmandl se dotázal, jak se vyvíjí tvůrčí činnost na fakultě, Dr. Taraba odpověděl, že se aktuálně 
zpracovává analýza. Dále Dr. Strohmandl upozornil, že by bylo vhodné požádat AP, aby informovali 
i o článcích, které jsou přijaty k publikování a budou vydány až v příštím období. 
 
Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Bylo vytvořeno video ke dni 17. listopadu, je zveřejněno na webu. 
- Ve spolupráci s ústavy a garanty SP se připravují nové spoty o studijních programech, je to příprava 

na kampaň k přijímacímu řízení, která bude spuštěna 1. 1. 2023. 
- Byla udělána objednávka na nové reklamní předměty. 
- Ve dnech 29. - 30. 11. se uskuteční Ideathon (za FLKŘ je přihlášeno několik studentů), paní 

děkanka je členkou hodnoticí komise. 
- Zástupci fakulty se v rámci prezentace UTB zúčastnili veletrhu vzdělávání Gaudeamus v Brně. 
- 19. 12. 2022 se uskuteční Vánoční večírek pro zaměstnance fakulty. 
 

 

Bod 6) Vyhlášení doplňovacích voleb zástupců studentů do AS FLKŘ. 

Dr. Strohmandl zopakoval, že pan senátor Bedan se z důvodu pracovního vytížení vzdal funkce člena AS 

FLKŘ. Vzhledem k tomu, že jediná náhradnice, která vzešla z minulých voleb, již ukončila státní závěrečnou 

zkouškou studium a nemůže se tedy stát členkou AS FLKŘ, je nutno vyhlásit doplňovací volby zástupců 

studentů. V těchto volbách se bude volit jeden senátor jako zástupce studentů, bylo by však vhodné, aby 

z nich vzešli minimálně 2-3 náhradníci, aby se v případě úspěšného ukončení studia stávajících senátorů 

nemusely volby v brzké době konat znovu. Náhradníci musí mít minimálně 1/3 počtu hlasů, které bude mít 

zvolený senátor. 

Dr. Strohmandl navrhnul jako termín voleb 2. - 3. 3. 2023, v daný termín je i výuka kombinovaného studia 

a vzhledem k tomu, že to je zhruba 3 týdny od zahájení letního semestru, budou mít všichni čas se se 

situací seznámit. 

 

K návrhu termínu neměl nikdo připomínky. 

 

Návrh usnesení č. 203/3 

„AS FLKŘ vyhlašuje doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ, a to v termínech 2. – 3. 3. 2023. 
Volby se budou řídit Organizačními pokyny pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentů 
do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.“   
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 203/3 

„AS FLKŘ vyhlašuje doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ, a to v termínech 2. – 3. 3. 2023. 
Volby se budou řídit Organizačními pokyny pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentů 
do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.“   
 

 

Bod 7) Projednání Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentů do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   

Uvedený dokument byl členům AS FLKŘ zaslán e-mailem v předkládací lhůtě.  
Dr. Strohmandl se dotázal, zda má někdo připomínky nebo náměty k tomuto dokumentu, Dr. Tomášek 
poukázal na chybné číslování bodů, jiné připomínky nebyly vzneseny. 
 
AS FLKŘ postoupil tichým souhlasem dokument k projednání Legislativní komisi AS FLKŘ, Dr. Veselá jako 
její předsedkyně stanovila po poradě se členy komise termín jejího jednání na pondělí 28. 11. na 13:30 
hodin. Podněty a připomínky je možné zaslat předsedkyni komise a předkladateli dokumentu do pátku 25. 
11. do 12:00 hodin. 
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Bod 8) Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021 

Děkanka fakulty představila předložený dokument a uvedla, že je zpracován stejně jako v předchozích 

letech. 

 

AS FLKŘ tichým souhlasem postoupil dokument k projednání Legislativní komisi, bude zde projednán 

rovněž 28. 11., připomínky a náměty na doplnění je možné zaslat předsedkyni Legislativní komise 

a předkladateli do pátku 25. 11. 2022 do 12:00 hodin.  

 

 

Bod 9) Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 19. 12. 2022.  

Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl uvedl, že další jednání AS FLKŘ se uskuteční 19. 12. 2022, poslední 

v kalendářním roce, a představil návrh programu. 

 

Návrh usnesení č. 203/4 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 19. 12. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 11. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentů do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   

7. Projednání a schválení volební komise pro doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

9. Schválení harmonogramu termínů jednání AS FLKŘ pro rok 2023. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 23. 01. 2023.  

11. Různé.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 203/4 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 19. 12. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 11. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentů do Akademického senátu Fakulty logistiky a krizového řízení UTB ve Zlíně.   

7. Projednání a schválení volební komise pro doplňovací volby zástupců studentů do AS FLKŘ. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

9. Schválení harmonogramu termínů jednání AS FLKŘ pro rok 2023. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 23. 01. 2023.  

11. Různé.“ 

 

 
Bod 10) Různé 

- Dr. Tomášek se dotázal, proč musí studenti a AP podepisovat podklady pro VŠKP fyzicky 
a odevzdávat je v papírové podobě. Vnímá to jako zbytečnou administrativu a časovou zátěž obou 
stran. Vzhledem k tomu, že obě strany tento dokument odsouhlasují ve STAGu, je to možno 
interpretovat jako informovaný souhlas. K problematice proběhla diskuze, doc. Lošek upozornil na 
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nezastupitelnost osobního kontaktu mezi vedoucím práce a studentem, děkanka uvedla, že dle 
akreditačního spisu se odevzdává pro získání zápočtu zadání i osnova práce, což jsou dokumenty, 
u kterých je důležitá komunikace. Vzhledem k tomu, že fakulta nemá magisterské studium dlouhou 
dobu a bylo nutné, aby bylo dobře rozlišováno mezi bakalářskou a diplomovou prací, přistoupilo se 
na tuto formu odevzdávání. V budoucnu je možné případně přejít na odevzdávání prostřednictvím 
Moodlu, je třeba si však uvědomit, že je zde nutno striktně dodržet termín. Dr. Veselá upozornila, 
že odkliknutí ve STAGu není možné brát jako kvalifikovaný souhlas. Dr. Peterek uvedl, že 
komunikace s některými studenty je obtížná a pouze e-mailem téměř nemožná, osobní kontakt k ní 
může napomoci. Děkanka dále uvedla, že problematiku kvalifikačních prací je nutno vnímat 
komplexně, jsou hodnoceny i NAÚ a je to nejviditelnější oblast v souvislosti s pedagogickou činností 
fakulty. Dr. Strohmandl upozornil, že v případě komunikace se studenty přes STAG není zachována 
historie poznámek k práci, je viditelná pouze ta poslední. 
 

- Dr. Strohmandl poukázal na nesoulad v termínech odevzdávání podkladů pro VŠKP, v časovém 
harmonogramu fakulty je 30. 11., na seminářích studenti obdrželi termín 19. 11. Děkanka uvedla, 
že termín 19. 11. byl stanoven proto, aby do 30. 11. byly ve STAGu zadání již opravena, ale příště 
je nutno dbát na jednotné předávání informací jak studentům, tak akademických pracovníkům. 

 
- Dr. Strohmandl upozornil, že senátoři, kteří jsou řádně zvoleni a zastupují studenty, znají předem 

termíny jednání a měli by přizpůsobit své ostatní aktivity tak, aby se jednání senátu účastnili. 
 

- AS FLKŘ obdržel připomínku Dr. Dokulila k zápisu z předchozího jednání, tímto podnětem se bude 
senát zabývat na jednání dne 19. 12. 2022.  
 

- Na jednání se dostavila tajemnice fakulty, paní Ing. Procházková. Informovala, že v budově UH2 
byly na chodby umístěny stolečky se židlemi, aby měli studenti mezi výukou možnost posezení. 
Dále uvedla, že na fakultě jsou v současné době dvě studentky – stážistky (nejedná se o odborné 
praxe) pro administrativní činnosti. V případě práce pro tyto stážistky je možné se obrátit na paní 
tajemnici. Rovněž sdělila, že od ledna 2023 budou mít zaměstnanci UTB nový zaměstnanecký 
benefit, a to poukázky na sportovní nebo zdravotní aktivity. 

 
 

 
Ve 14:22 předseda AS poděkoval všem za účast, přípravu na jednání a podnětné připomínky a jednání 
ukončil.  
 
 
 
 
Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


